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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 32/2021 

XXXII Sesja w dniu 20 kwietnia 2021  

Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:06 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 25 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXXII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 
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Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, Przewodniczący Rady powitał również 

przybyłego na obrady gościa dr Radosława Cyrana z Instytutu Gospodarki 

Nieruchomościami w Katowicach, a także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów 

Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 25 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 20 kwietnia br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXII sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXXI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 30 

marca 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wnoszą zmiany do porządku obrad.  

Radni nie wnieśli zmian, a zatem Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji 

porządku obrad XXXII sesji Rady Miasta. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 30 marca 

2021r.czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 20 kwietnia 2021r. i przedstawia 

się następująco: 

Od 12 kwietnia odbywają się cykliczne spotkania z mieszkańcami Włocławka. Ze 

względu na obostrzenia epidemiczne, w tym roku zastosowano nową formułę 

spotkań – online. Kolejne spotkania, relacjonowane na żywo za pośrednictwem 

strony Urzędu Miasta na Facebook’u odbędą się 22 oraz 26 kwietnia. Do 28 kwietnia 

2021 roku mieszkańcy Włocławka mogą zgłaszać projekty w edycji Włocławskiego 

Budżetu Obywatelskiego na rok 2022. Do podziału są cztery miliony złotych, w 

poszczególnych kategoriach projektów: zielona – jeden milion złotych (obejmuje 

projekty związane z roślinnością na terenach należących do Miasta Włocławek), 

instytucjonalna – jeden milion złotych (są to projekty realizowane na obszarze 

należącym do placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto 
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Włocławek), ogólnomiejska – dwa miliony złotych (obejmuje projekty, które nie 

kwalifikują się do pozostałych kategorii). Nowością w tej edycji budżetu 

obywatelskiego jest możliwość zgłaszania projektów, które będą realizowane również 

na nieruchomościach, do których Gmina Miasto Włocławek posiada tytuł prawny do 

dysponowania – projekty takie mogą dotyczyć wyłącznie realizacji nowych 

przestrzeni edukacyjnych, kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych, których funkcją 

jest rekreacja czynna. Szczegóły procedury są dostępne na stronie: 

wloclawek.konsultacjejst.pl. Organizowany jest Punkt Szczepień Masowych w Hali 

Widowiskowo Sportowej OSIR. Przewidywana ilość wykonywanych na początku 

szczepień to 360 dziennie. Po 4 – 5 tygodniach planowany jest wzrost. Realizatorem 

usługi szczepień będzie podmiot wykonujący działalność leczniczą „TRANS 

MEDICA”. Wstępny szacowany termin uruchomienia punktu to 26 kwietnia 2021 

roku. Środki finansowe pochodzą z Narodowego Funduszu Zdrowia. 12 kwietnia 

zawarto umowę z firmą „Przembud”, na budowę Ośrodka Wsparcia dla Osób w 

Kryzysie. Przy ul. Krzywa Góra, w ciągu trzystu dni kalendarzowych od dnia zawarcia 

umowy, powstanie ten nowy obiekt. Wartość umowy to ok. 3,2 mln złotych brutto. 

Podpisano umowę o dofinansowanie projektu polegającego na wyposażeniu 

jedenastu budynków użyteczności publicznej w instalacje fotowoltaiczne. W ten 

sposób poprawiona będzie ich efektywność energetyczna. Projekt uzyskał milion 

złotych dofinansowania z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014–2020. Wartość całkowita projektu wynosi ok. 

3,2 mln zł. Wybrano realizatora, który przeprowadzi ocenę Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018 – 2028 oraz dokona oceny efektywności 

wdrażania narzędzi wynikających z ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji. 

Umowa na realizację zadania zostanie zawarta z Instytutem Rozwoju Miast i 

Regionów. Samorząd jest w trakcie tworzenia projektu pn. „Program wsparcia 

leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego in vitro”, na który 

przeznaczono w budżecie na rok bieżący 100 tys. zł. Wdrożenie projektu 

przewidujemy na koniec 2021 roku. Obecny etap to przygotowanie projektu do oceny 

przez Agencję Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. Podpisano umowę na 

realizację projektu grantowego pn. „Usługi transportu indywidualnego door-to-door 

dla mieszkańców miasta Włocławek”. Przygotowywane są obecnie dokumenty 

przetargowe na zakup samochodu oraz wyposażenia. Realizatorem projektu jest 

Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie. Pozyskana kwota na realizację zadania to blisko 

749 tys. zł. Są w toku nabory wniosków o przyznanie dotacji z miejskiego budżetu na 

wymianę pieców, tzw. kopciuchów. To dotacje zarówno dla osób fizycznych, jak i 

właścicieli/współwłaścicieli budynków wielorodzinnych na terenie Włocławka. 

Równolegle do naboru wniosków, trwa proces zawierania umów z beneficjentami, 

którzy zostali już zakwalifikowani do programu.  

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 



4 

 

 

W dyskusji wzięli udział:  

  

• radny Janusz Dębczyński, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Zbigniew Lewandowski, 

• radny Piotr Czarnecki, 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem), 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

 

Ad. 3 

Uchwała w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Miasto Włocławek na lata 2021 – 2025. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Katarzyna Laszuk p.o Dyrektora 

Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. Następnie głos zabrał dr 

Radosław Cyran z Instytutu Gospodarki Nieruchomościami w Katowicach, który 

omówił przygotowany wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Miasto Włocławek na lata 2021-2025 dokonując także prezentacji 

multimedialnej omawianego zagadnienia. Głos w sprawie zabrała także Domicela 

Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta oraz Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasto Włocławek na lata 2021 – 2025 rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Wypracowaną przez 

członków Komisji opinię w przedmiotowej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Projekt ww. uchwały był także przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska, która także wydała pozytywną opinię w powyższej sprawie, 

którą przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Józef Mazierski, 
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• radny Krzysztof Grządziel, 

• radna Elżbieta Rutkowska, 

• radna Joanna Hofman-Kupisz, 

• radny Piotr Czarnecki, 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radna Elżbieta Rutkowska (Ad Vocem), 

• radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem), 

• radny Piotr Kowal, 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem), 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem), 

• radna Agnieszka Jura – Walczak, 

• radny Zbigniew Lewandowski, 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki, 

• dr Radosław Cyran z Instytutu Gospodarki Nieruchomościami w Katowicach,  

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska, 

• radny Józef Mazierski (Ad Vocem), 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki, 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasto Włocławek na lata 2021 – 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 
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BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Po zakończeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił 15 minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

Przerwa w obradach XXXII sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad XXXII sesji Rady Miasta po przerwie 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Katarzyna Laszuk p.o Dyrektora Wydziału Gospodarowania 

Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, którą przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Wanda Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021 rok. 
 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021-2035. 

 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. 
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Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

 Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatora i 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Zastępca Prezydenta 

Miasta Krzysztof Kukucki, który odniósł się także do zapytania skierowanego w 

sprawie procedowanego zagadnienia przez Przewodniczącego Rady Miasta. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatora i 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatora i 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Stanisław 

Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 8 

Uchwała w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Miasto Włocławek w roku 2021. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał 

Stanisław Stanowski z Wydziału Sportu i Turystyki Urzędu Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2021 została rozpatrzona i zaopiniowana przez 

Komisję Kultury i Sportu. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Józef Mazierski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Monika Jabłońska 

• radny Piotr Czarnecki 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 
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Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 
pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 
Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 
zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 
opiekuńczo – wychowawczych, za rok 2020. 

Przedmiotowe zagadnienie przedstawił i dokonał szczegółowego omówienia Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 

zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 

opiekuńczo – wychowawczych, za rok 2020 rozpatrzyła oraz jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 
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pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 

zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz placówek 

opiekuńczo – wychowawczych, za rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda 

Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 
Włocławek za rok 2020”. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 

Włocławek za rok 2020” rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 

Włocławek za rok 2020”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda 

Muszalik 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXII sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radna Agnieszka Jura-Walczak, 
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• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Arkadiusz Piasecki, 

• radna Elżbieta Rutkowska 

 

Ad. 12 

Informacje i komunikaty. 

 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał Radnym o 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2020 rok. Oświadczenie 

majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 30 kwietnia 2021 r. do Biura Rady Miasta. 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXXII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 20 kwietnia 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 

 


